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Den næste sag på dagsordenen var: 
5) Spørgsmål om fremme af forespørgsel nr. 
F 2: 
Forespørgsel til statsministeren [om det eks- 
traordinære topmøde i Tampere den 15.-16. 
oktober 1999], 
Af Keld Albrechtsen (EL) og Søren Søndergaard 
(EL). 
(Forespørgslen anmeldt 6/10 99). 

Formanden: 
Hvis ingen gør indsigelse mod fremme af den- 
ne forespørgsel, betragter jeg Tingets samtykke 
dertil som givet. (Ophold). Det er givet. 

Den næste sag på dagsordenen var: 
6) Spørgsmål om fremme af forespørgsel nr. 
F 3: 
Forespørgsel til undervisningsministeren [om 
bedre undervisningsbetingelser i folkeskolens 
normalklasser]. 
Af Frank Dahlgaard (UP). 
(Forespørgslen anmeldt 6/10 99). 

Formanden: 
Hvis ingen gør indsigelse mod fremme af den- 
ne forespørgsel, betragter jeg Tingets samtykke 
dertil som givet. (Ophold). Det er givet. 

Den næste sag på dagsordenen var: 
7) Spørgsmål om fremme af forespørgsel nr. 
F 4: 
Forespørgsel til statsministeren [om unions- 
udviklingen i EU]. 
Af Keld Albrechtsen (EL) og Søren Kolstrup 
(EL). 
(Forespørgslen anmeldt 6/10 99). 

Formanden: 
Hvis ingen gør indsigelse mod fremme af den- 
ne forespørgsel, betragter jeg Tingets samtykke 
dertil som givet. (Ophold). Det er givet. ' ' 

Den næste sag på dagsordenen var: 
8) Spørgsmål om fremme af forespørgsel nr. 
F 5: 
Forespørgsel til justitsministeren, forsvarsmi- 
nisteren og forskningsministeren [om den 
parlamentariske kontrol med Echelon]. 
Af Keld Albrechtsen (EL) m.fl. 
(Forespørgslen anmeldt 6/10 99). 

Formanden: 
Hvis ingen gør indsigelse mod fremme af den- 
ne forespørgsel, betragter jeg Tingets samtykke 
dertil som givet. (Ophold). Det er givet. , 

Den næste sag på dagsordenen var: 
9) Spørgsmål om fremme af forespørgsel nr. 
F 6: 
Forespørgsel til statsministeren [om at give 
bømefamilieme bedre mulighed for at skabe 
sammenhæng mellem arbejdsliv og familie- 
liv]. 
Af Jann Sjursen (KRF) m.fl. 
(Forespørgslen anmeldt 6/10 99). 

Formanden: 
Hvis ingen gør indsigelse mod fremme af den- 
ne forespørgsel, betragter jeg Tingets samtykke 
dertil som givet. (Ophold). Det er givet. ' 

Den næste sag på dagsordenen var: 
10) Spørgsmål om fremme af forespørgsel nr. 
F 7: 
Forespørgsel til udenrigsministeren [om den 
danske holdning til Europa-Kommissionens 
forslag til EU's forhandlingsposition ved de 
kommende forhandlinger i WTQ], 
Af Keld Albrechtsen (EL) og Søren Kolstrup 
(EL). 
(Forespørgslen anmeldt 6/10 99). 

Formanden: 
Hvis ingen gør indsigelse mod fremme af den- 
ne forespørgsel, betragter jeg Tingets samtykke 
dertil som givet. (Ophold). Det er givet. 
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Den næste sag på dagsordenen var: 
11) Spørgsmål om fremme af forespørgsel nr. 
F 8: 
Forespørgsel til statsministeren og udenrigs- 
ministeren [om udviklingen i det europæiske 
samarbejde og om regeringens politik i for- 
hold til de danske forbehold]. 
Af Jacob Buksti (S), Charlotte Antonsen (V), 
Lene Espersen (KF), Mimi Jakobsen (CD) og 
Elisabeth Arnold (RV). 
(Forespørgslen anmeldt 6/10 99). 

Formanden: 
Hvis ingen gør indsigelse mod fremme af den- 
ne forespørgsel, betragter jeg Tingets samtykke 
dertil som givet. (Ophold). Det er givet. 

Den næste sag på dagsordenen var: 
12) Spørgsmål om fremme af forespørgsel nr. 
F 9: 
Forespørgsel til arbejdsministeren [om, hvilke 
initiativer reg-ringen vil tage for at begrænse 
eller undgå anvendelsen af kollektive kamp- 
skridt inden for samfundsvigtige områder i 
sundhedssektoren, samtidig med at lønmodta- 
gemes rettigheder i nødvendigt omfang 
sikres]. 
Af Ole M. Nielsen (KRF) m.fl. 
(Forespørgslen anmeldt 6/10 99). 

Formanden: 
Hvis ingen gør indsigelse mod fremme af den- 
ne forespørgsel, betragter jeg Tingets samtykke 
dertil som givet. (Ophold). Det er givet. 

Den næste sag på dagsordenen var: 
13) Anden behandling af lovforslag nr. L 2: 
Forslag til lov om ændring af ejendomsværdi- 
skatteloven. (Begrænsningsregel forandre end 
pensionister m.fl. og indfasning af indkomst- 
regulering). 
Af skatteministeren (Ole Stavad). 
(Fremsat 5/10 99. Første behandling 7/10 99. 
Betænkning 7/10 99). 

Der var stillet 1 ændringsforslag i betænknin- 
gen. 

Uden for betænkningen var der ikke stillet 
ændringsforslag. 

Lovforslaget og ændringsforslaget sattes til for- 
handling under ét. 

Ingen bad .om ordet. 

Afstemning 

Ændringsforslag nr. 1 vedtoges uden 
afstemning. 

Lovforslaget overgik derefter til tredje 
behandling. 

Formanden: 
Jeg foreslår, at lovforslaget går direkte til tredje 
behandling uden fornyet udvalgsbehandling. 
Hvis ingen gør indsigelse, betragter jeg det som 
vedtaget. (Ophold). Det er vedtaget. 

Den næste sag på dagsordenen var: 
14) Forhandling om redegørelse nr. R 2: 
Kulturministerens redegørelse af 6. oktober 
1999 om regeringens bømekulturpolitiske 
indsats. 
(Redegørelsen anmeldt 6/10 99. Redegørelsen 
givet 6/10 99. Meddelelse om forhandling 6/10 
99). 

Forhandling 

Peder Sass (S): 
Alle børn i Danmark skal have de bedst tænke- 
lige betingelser for at leve sig ind i, opleve og 
bidrage til vores samfund og vore fællesskaber. 
Derfor er jeg glad for, at vi i dag skal diskutere 
og forholde os til børn og kultur på tærsklen til 
et nyt årtusinde, netop i slutningen af et 
århundrede, der bl.a. er blevet kaldt børnenes 
århundrede. 

Vi har alle en eller anden erindring om vores 
barndom, der handler om et møde med noget 
nyt, spændende og udfordrende, noget, som vi 


